
Protokół nr LXXII/23 z LXXII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 22.05.2023  
  1 

PROTOKÓŁ NR LXXII/23 

Z LXXII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 22 MAJA 2023 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 20 radnych 

Nieobecny: radny Grzegorz Obłękowski. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z LXXI Sesji Rady Miasta. 

5.  Debata nad raportem o stanie Miasta Żyrardowa za rok 2022. 

6.  Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Żyrardowa wotum zaufania. 

7.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania budżetowego za rok 2022 wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2022 rok. 

8.  Projekt uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania 

budżetu za 2022 rok. 

9.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2023–2036. 

10.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023. 

11.  Wnioski, interpelacje, zapytania radnych. 

12.  Wolne wnioski. 

13.  Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad 1., 2. i 3. 

W dniu 22 maja 2023 r. o godz. 17.11 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

LXXII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa 

Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad. Do zaproponowanego porządku obrad nie 

zgłoszono uwag. 

 

Ad 4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag, w związku z czym przeprowadzono 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z LXXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 19 radnych, którzy przyjęli protokół 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LXXI Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecny podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski. 

 

Ad 5., 6., 7. i 8. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos poinformował o tym, że zgodnie z § 28aa ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Prezydent Miasta Żyrardowa przedstawił Raport 

o stanie Miasta Żyrardowa, który obejmuje podsumowanie działalności Prezydenta w 2022 roku,  

w szczególności realizację polityk, programów i strategii oraz realizację uchwał Rady Miasta. 

Radny Artur Pietrus odczytał Uchwałę Nr 3.e./349/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie z dnia 28 kwietnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Prezydenta Miasta Żyrardowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta za 2022 rok, a także 

przedstawił opinię i wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa w sprawie absolutorium dla 

Prezydenta Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok, jak również odczytał Uchwałę 

Nr 3.f.1/40/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 11 maja 

2023 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa w sprawie udzielenia 

absolutorium Prezydentowi Miasta Żyrardowa za 2022 rok. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, zwrócił uwagę, że rok 2022 wiązał się  

z inflacją czy niepewnością wywołaną konfliktem zbrojnym za wschodnią granicą Polski, co miało 

wpływ na zarządzanie finansami miasta. Dodał, że mimo trudności udało się zachować przyjęte kierunki 

realizacji zadań. Odniósł się do realizacji dochodów i wydatków, a także do wygenerowanej nadwyżki 

operacyjnej, wskazując, że będzie to istotne dla przyszłego rozwoju Żyrardowa, szczególnie  

w kontekście ubiegania się o środki zewnętrzne z Unii Europejskiej. Nawiązał do zawartych w Raporcie 

o stanie Miasta za rok 2022 informacji o terenach inwestycyjnych, zwracając jednocześnie uwagę  

na fakt, że gminy miejsko-wiejskie, które dysponują wieloma terenami inwestycyjnymi, i gminy 

miejskie, w których takich terenów praktycznie nie ma, mają różne możliwości rozwojowe i powinno 

to znajdować odbicie w sposobie naliczana subwencji. Wspomniał o zmniejszającej się liczbie 

mieszkańców miasta, zwracając uwagę, że problemem ogólnoeuropejskim jest fakt, że liczba zgonów 

przewyższa liczbę urodzeń; dodał, że istotnym jest podejmowanie działań celem uczynienia Żyrardowa 

atrakcyjnym miejscem do życia dla młodych ludzi. Skierował pod adresem radnych słowa 
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podziękowania za prowadzenie odpowiedzialnej polityki w zakresie rozwoju Żyrardowa na rzecz jego 

mieszkańców.  

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, omówiła realizację budżetu na rok 2022, wskazując  

na poziom realizacji dochodów i wydatków. Odniosła się również do realizacji zadań zleconych czy 

omówiła działy, które generowały najwyższe kwoty zarówno dochodów, jak i wydatków. Dodała,  

że subwencja oświatowa nie pokrywa wszystkich potrzeb w zakresie edukacji, a samorząd dopłaca  

ok. 36 mln zł do realizacji tych zadań. Nakreśliła też zmiany w kwotach dochodów i wydatków  

na przestrzeni ostatniego pięciolecia, jak również omówiła współpracę Miasta z innymi podmiotami  

na przykładzie udzielanych dotacji. Podkreśliła, że rok 2022 nie był czasem łatwym, ale samorząd 

poradził sobie z problemami.  

Radny Marek Treliński odniósł się do Raportu o stanie Miasta, wskazując, że w dokumencie 

tym jest informacja o wynikach z różnych dziedzin życia gospodarczego miasta. Wyraził zaniepokojenie 

spadkiem liczby mieszkańców miasta, rozważając, co może być przyczyną takiego stanu rzeczy, skoro 

realizowane są inwestycje w strukturę społeczną. Pozytywnie ocenił procent pokrycia miasta siecią 

wodociągową i kanalizacyjną; zwrócił uwagę na wzrost wykorzystania wody w stosunku do lat 

minionych, a także na realizację III etapu projektu związanego z gospodarką wodno-ściekową.  

W odniesieniu do Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej wskazał na wzrost zadłużenia 

najemców oraz na konieczność zahamowania tego wzrostu. Pochylił się nad informacjami związanymi 

ze środkami zewnętrznymi oraz z działaniami na niwie kultury. Dodał, że w jego opinii Prezydent 

Miasta zasługuje na to, by Rada Miasta udzieliła mu wotum zaufania. 

Radny Arkadiusz Rzepecki ocenił, że absolutorium dla Prezydenta Miasta jest zasadne. 

Przypomniał o liczbie sesji Rady Miasta w roku 2022, stwierdzając, że zmiany wprowadzane w budżecie 

stanowiły dowód współpracy na linii Rada – Prezydent. Zwrócił uwagę, że omawiano szereg zagadnień 

dotyczących kwestii merytorycznych czy strategicznych, które były w planie bieżącej kadencji i zostały 

zrealizowane w ciągu ostatnich lat. Wyraził przekonanie, że bieżąca kadencja jeszcze zaowocuje 

szeregiem pomysłów i realizacji dla dobra mieszkańców miasta. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski podziękował za uwagi i refleksje na temat Raportu o stanie 

Miasta. Dodał, że Miasto dostało dofinansowanie na budowę boiska wielofunkcyjnego z trwałym 

zadaszeniem przy Szkole Podstawowej Nr 7, a w najbliższym czasie powinna zostać podpisana umowa 

na rozbudowę Szkoły Podstawowej Nr 3. Wskazał, że w trwającej kadencji zrealizowano już szereg 

projektów, inne są w trakcie realizacji, a kolejne dopiero się rozpoczną.  

Radny Arkadiusz Sowa orzekł, że trwająca debata jest niepowtarzalną okazją, aby dokonać 

pewnych podsumowań. Zwrócił uwagę na kilka sukcesów, które warte są kontynuowania, m.in.  

na projekt „Domy Pełne Historii” (oceniając, że jest to rewitalizacja miasta w pełnym tego słowa 

znaczenia), na przebudowę ulic, rozwój inicjatyw lokalnych, realizację inwestycji przy Zalewie 

Żyrardowskim czy funkcjonowanie systemu rowerów miejskich. Podkreślił, że skutecznie pozyskiwano 

środki zewnętrzne. Jako wielki sukces ostatnich dni ocenił również fakt, że w Żyrardowie powstanie 
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bezkolizyjna przeprawa przez tory kolejowe finansowana przez CPK. Zadeklarował, że radni wybrani 

z list Prawa i Sprawiedliwości będą głosowali „za” wotum zaufania dla Prezydenta Miasta, 

zatwierdzeniem sprawozdania budżetowego oraz absolutorium. 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta 

Żyrardowa wotum zaufania. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 

20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Żyrardowa wotum 

zaufania: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

budżetowego za rok 2022 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2022 rok. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania budżetowego za rok 

2022 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2022 rok: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta 

Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta Miasta Żyrardowa 

z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok: 
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„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski. 

 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski podziękował za udzielone mu zaufanie, a także podkreślił 

wagę dobrej współpracy z Radą Miasta. Podziękował za to, że minione lata upłynęły przede wszystkim 

w zgodzie i na działaniu z myślą o dobru mieszkańców. Słowa podziękowania skierował również pod 

adresem Skarbnik Miasta oraz pracowników Urzędu Miasta, jednostek miejskich i spółek.  

 

Ad 9. i 10. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekty dwóch uchwał: zmieniającej Uchwałę 

Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2023–

2036 oraz zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023; w przypadku drugiej  

z nich wspomniała o doszczegółowieniu informacji zawartych w uzasadnieniu do projektu uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową (związanym z dochodami w rozdziałach 75618 oraz 90013, a także  

z wydatkami w rozdziale 90095). 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

Radny Marek Treliński poruszył temat ulicy Miodowej, wskazując, że znajduje się przy niej 

raczej nowa zabudowa. Zwrócił uwagę na potrzeby starszych dzielnic w zakresie budowy ulic,  

np. ul. Chocimskiej czy Leszczynowej. Zaapelował o uregulowanie kwestii współfinansowania 

przebudowy dróg przez inwestorów inwestycji niedrogowych, powołując się na art. 16 Ustawy  

o drogach publicznych; jako przykłady ulic, których to dotyczy, przywołał ul. Miodową, Jarzębinową 

czy inwestycję przy Zalewie Żyrardowskim. Odniósł się do złożonej przez siebie w czerwcu 2021 r. 

interpelacji w tej sprawie. Zadeklarował, że zagłosuje „za” projektem uchwały i wyraził nadzieję,  

że może w czasie bieżącej kadencji uda się rozwiązać poruszony przez niego problem. 

Radny Jarosław Gejcyg odniósł się do słów przedmówcy. Zwrócił uwagę, że developer 

realizujący inwestycję przy ul. Miodowej zakupił projekt na część zadania drogowego, a także 

zagospodarował teren wokół inwestycji. 

Radny Marek Treliński stwierdził, że zwraca uwagę na problem ogólny, który należy rozwiązać. 

Podkreślił, że budownictwo mieszkaniowe będzie się rozwijało, w związku z czym zasadnym jest, aby 

developerzy komunikowali swoją inwestycję z siecią już istniejących w mieście dróg.  
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Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, stwierdził, że nie można dzielić 

mieszkańców na tych, którzy zamieszkują w domach jednorodzinnych oraz tych, którzy zamieszkują  

w budynkach wielolokalowych, zaś budowa dróg, z których mieszkańcy będą korzystali, jest zadaniem 

samorządu. Przypomniał, że w projekcie uchwały zaproponowano przeznaczenie środków  

na sporządzenie projektu na budowę ul. Miodowej, nie zaś samą jej budowę, natomiast propozycja 

pochylenia się nad wspomnianą ulicą jest efektem spotkań z mieszkańcami czy działań Samorządu 

Mieszkańców Nr 5. Wskazał, że w przypadku opracowania projektu, łatwiej będzie ubiegać się o środki 

zewnętrzne na kolejne inwestycje drogowe.  

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta 

Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2023–2036.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2023–2036: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2023. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad projektem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2023: 

„za” – 18 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski. 
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Ad 11. 

Radna Teresa Lefelt wyraziła zadowolenie z pozyskania środków zewnętrznych na budowę 

boiska wielofunkcyjnego z trwałym zadaszeniem przy Szkole Podstawowej Nr 7. 

Radny Arkadiusz Rzepecki poruszył dwie kwestie: (1) związaną z udziałem lokalnych artystów 

w Święcie Lnu, dociekając, czy mogą oni liczyć na wynagrodzenie, jeśli zdecydują się wystąpić podczas 

koncertu; (2) związaną z emisją Telewizji Żyrardowskiej za pośrednictwem sieci firmy ISKO, 

dociekając, czy zaprzestano tej emisji. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, wskazał, że choć repertuar Święta Lnu 

będzie bogaty w gwiazdy, to organizatorzy nie zapominają o lokalnych twórcach, zaś praktycznie cała 

niedziela będzie przeznaczona dla nich w formie tzw. otwartej sceny. Dodał, że temat gratyfikacji jest 

kwestią otwartą. W nawiązaniu do Telewizji Żyrardowskiej poinformował, że sprawdzi, jak wygląda 

sytuacja z emisją, jako że do tej pory nie zdarzało się, żeby poszczególne programy nie były wyświetlane 

z przyczyn innych niż incydentalne awarie. 

 

Ad 12. 

Mieszkaniec poruszył kwestię porozumienia w przedmiocie budowy wiaduktu nad torami 

kolejowymi na granicy Żyrardowa i Międzyborowa. Dociekał, czy trasa za wiaduktem będzie prowadziła 

w ul. Kosynierów czy w ul. Okulickiego. Wyraził opinię, że jeśli trasa będzie prowadziła przez miasto,  

to będzie uciążliwa dla mieszkańców. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, poinformował, że przeprawa przez tory 

kolejowe będzie zlokalizowana na terenie Żyrardowa i nie będzie wchodziła na tereny Gminy Jaktorów. 

Przedstawiciele CPK doszli do wniosku, że koncepcja opracowana w 2019 r. przez Miasto Żyrardów 

będzie realizowana i są oni skłonni sfinansować to rozwiązanie, rezygnując tym samym z projektowanej 

wcześniej inwestycji na terenie Gminy Jaktorów. Wskazał, że Miasto uszczegółowi system dróg 

dojazdowych z wiaduktu w kierunku Północnej Dzielnicy Mieszkaniowej, natomiast ruch z wiaduktu 

będzie ruchem lokalnym, a nie obwodnicą prowadzącą na lotnisko.  

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady LXXII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 19.24. 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,113406,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lxxii-w-dniu-22-maja-2023-r.html 

 

Protokół sporządziła dnia 25 maja 2023 r. Dorota Rdest 
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